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Proszę o informację o stanie prac przygotowania i wdrożenia aplikacji karty miejskiej 

oraz przewidywany termin oddania jej do użytku mieszkańców. Proszę o informację kogo karta 

miejska i aplikacja będzie premiowała, czy tylko osób zameldowane w Tarnowie, czy również 

dla osób, które na deklaracji podatkowej wskazują Tarnów. Proszę o informację czy planowane 

jest aby aplikacja/karta miejska wspierała lokalny biznes poprzez dedykowane programy 

lojalnościowe. Proszę o przedstawienie wszystkich udogodnień, które będzie zawierała 

aplikacja/karta miejska dla tarnowian. 

 

 

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

 

 


